
Referat fra bestyrelsesmøde d. 9. november 2023 kl. 19.00 på Resen 
Friskole og Naturbørnehave. 
Fremmødte: Rikke B., Thomas, Mona, Mie, Malene, Henrik og Rikke 
F. 
Afbud: Kaare og Jakob 
 
A. Til orientering. 
 
Nyt fra udvalg. 
Der er julemarked d.  
Orkestret er ikke booket i år. Skolen vil lave et musikalsk indslag. Der er styr på den 
del skolen står for. Det kan være lidt ærgerligt at det ligger lidt sent ift. 1. december. 
Ausumgård spørger om vi er interesseret i deltagelse i deres julemarked d. 8.-9.-10. 
december. Der er forslag om at vente til næste år, hvor det så bliver godt planlagt. 
Dette er der enighed om. Planlægning skal starte i august-september måned. 
 
Nyt fra skolen. 
Ældste gruppen har været på lejrskole i denne uge, med stor succes. 
Der er en pige på prøve i 3. klasse i denne uge. 
Der laves en individuel vurdering af interesserede forældre/børn. 
Lilian er kommet i gang. Det kan mærkes at hun har erfaring og gå-på-mod. 
Der ønskes juletræer til skole inde og ude og til børnehave ude. 
Der er nogle der kigger på opsætning af de nye tavler, så de har ansvaret for 
“Activeboards” opsætning. 
 
Nyt fra børnehaven. 
Der er startet 3 børn. De startede hen over en weekend. Da de børn er i vuggestue 
alderen og dette har givet anledning til flere timer, som er blevet givet til Sofie der er 
kendt i huset. 
Der kommer nyt barn igen til januar. 
Der vil efter nytår ske lidt i forhold til at dele gruppen lidt op efter alder, for at give 
plads til de enkeltes behov. 

Der har været forældrerådsmøde. 
Der er varm kakao og æbleskiver d. 13. december kl. 15-16.30 - 
bestyrelsen må meget gerne deltage. Jonna møder op. 
Der er meget engagerede forældre i børnehaven. 
Der har været uanmeldt tilsyn fra kommunen. Og d. 21. november er der 
anmeldt tilsyn.  
Ønsker stadig gerne en brøndring til bålstedet.  
Personalet har været på kursus i Grøn Spire Børnehave - de er på rette 
spor, det er dokumentationen der fylder mest. Har fået gode ideer med 
derfra. Bl.a. en brændeovn til bålhuset. 



 
B. Til beslutning vedr. børnehaven. 
 
1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

- herunder opsamling fra sidste bestyrelsesmøde.   
 
2. Evt. 

     
C. Til beslutning vedr. skolen. 
 
1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

- herunder opsamling fra sidste bestyrelsesmøde. 
 
2. 1. gennemgang og godkendelse af budget. 
Udskydes til næste bestyrelsesmøde da der mangler tal fra staten. 
Lige nu ligger budgettet i det godt i det positive. 
 
3. Personale status 
Der er fortsat en sygemelding. Dette forsøges dækket ind efter bedste evne.  
 
4. Evt. 
Der er god tilslutning til julehygge. 
 
Tak for godt møde 
/Jonna 
 
 
Bestyrelsesmøder 
14/12-23 Rikke B 
8/2-24 Thomas 
7/3-24 Henrik 
21/3-24 Generalforsamling 
18/4-24 Kaare 
23/5-24 Jakob 


